JEM-100CX II 型透射电镜油箱装置高压油国产化

刘廷礼 济南 山东大学实验中心 250100

邱琴 济南 山东大学实验中心 250100

庄汇文 济南 山东大学设备处 250100

摘 要: 意外事故造成高压油箱进水,油样标准杯检测击穿强度低于20KV。采用国产25号变压器油代替进口高压油,取得了较好效果。本文重点介绍了具体操作方法及注意事项,并标明了25号变压器油各项质量指标。 关键词。

文章全文为PDF格式,请下载到本机浏览。[下载全文]

如您没有PDF阅读器,请先下载PDF阅读器 Acrobat Reader [下载阅读器]

Replacement of the Imported High-Tension Resistant Oil in the Oil Tank of JEM- $100 \times II$ TEM by Domestic Product

250100

250100

250100

Abstract: An unexpected accident caused water to enter the high tension oil tank, and the oils resistance to tension is lower than 20KV measured by the oil standard cup method. The domestic NO. 25 transformer oil is adopted to replace the imported high tension resistant oil, we obtained some good results. The concrete operation and attention in the process of replacement is mainly introduced, and the quality indicators of the No. 25 transformer oil are also given in this paper. Key words:

【大中小】[关闭窗口]